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Onderwerp :  gevaarlijke en misleidende situatie aan en omtrent het 

    vaccinatiecentrum 

 
 

Toelichtende nota & vragen 
 
De baanmarkeringen die werden geplaatst voor de gewijzigde verkeerssituatie mbt het vaccinatiecentrum in het “Baby 
Dump”-winkelpand end e toenmalige opening daarvan, en meer bepaald de middenlijn die werd aangebracht vanaf de 
Nonnenstraat richting brasserie het Anker en het ‘zebrapad’ naar “nergens” zorgden destijds ook voor tijdelijke 
parkeerverbodsborden, geplaatst om verwarring bij de omwonenden en bezoekers van het Anker te voorkomen.  
 

Toen het vaccinatiecentrum gesloten werd en de tijdelijke oversteekplaats met lichten op de ring werd verwijderd, 
werden ook de parkeerverbodsborden verwijderd. Voor de bewoners, toeristen, werknemers en bezoekers van het 
Anker, thuisverpleging,etc…een signaal dat er terug mocht geparkeerd worden.  
 

De eerste weken/maanden vormde dit geen probleem, nu de laatste weken worden er bijna dagelijks boetes 
uitgeschreven, voor parkeren op de rijbaan, hoewel dit tijdelijk was voor het extra doorgaand verkeer ivm het 
vaccinatiecentrum en er sinds maart 2022 en nog minstens tot maart 2023 geen doorgaand verkeer meer mogelijk is 
vanwege de ‘vergeetput’ op de kruising met de Vrouw van Mechelenstraat.  Ook parkeren op of te dicht tegen een 
nutteloos zebrapad  maakt de situatie verwarrend maakt voor weggebruikers, zeker nu het vaccinatiecentrum 
sporadisch terug open is. 
 

Technisch zijn deze boetes correct, maar dit spreekt van weinig fatsoen, als men eerst de buurt niet afdoende inlicht. 
 

Het voormelde ‘zebrapad naar nergens’ is inmiddels verworden tot een ronduit gevaarlijk situatie. Regelmatig ziet men 
jongeren gebruik maken van de doorgang om de ring, waar nu terug 50 km/u geldt, over te steken. Moet er echt eerst 
een gewonde, of erger, vallen voor hier iets aan wordt gedaan?  
 
Plant de stad nog ingrepen?  Kan de buurt nog terdege worden geïnformeerd?  Wat als het vaccinatiecentrum terug 
op meer permanente wijze zou open zijn? 
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Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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